
 

PLENAIR VRAGENHALFUUR 

Datum: 14 november 2023 

Criteria mondelinge vragen: Politiek van aard (en niet technisch), over een actueel onderwerp en bondig geformuleerd 

 

 

 Indiener Onderwerp Vragen  

1. Nick 
Bootsman - 
GroenLinks 

Toegankelijkheid 
stemlokalen 

Gisteren konden we in een artikel op Binnenlands Bestuur lezen dat bij de 
vorige verkiezingen 80% van de stemlokalen niet goed (genoeg) toegankelijk 
was voor mensen met een beperking. Demissionair minister van 
Binnenlandse zaken de Jonge doet de oproep aan gemeenten om dit voor de 
komende verkiezingen (zowel op 22 november als 6 juni) te verbeteren zodat 
de democratie toegankelijk is voor iedereen. Denk hierbij niet alleen aan 
complete ontoegankelijkheid, maar ook aan gedeeltelijke ontoegankelijkheid 
(zoals zware deuren die dicht zitten) In het kader hiervan hebben wij de 
volgende vragen:  
1. Hoe staat het met de toegankelijkheid van de stemlokalen in Dordrecht? 

Er staan er 2 als ontoegankelijk te boek, is de rest volledig zelfstandig 
toegankelijk, zo nee waarom niet?  

2. Is deze toegankelijkheid nu or eerder getest door representatieve 
organisatie van ervaringsdeskundigen om deze toegankelijkheid ook echt 
te kunnen waarborgen?  

3. Hoe zit het met de beschikbaarheid van een stem mal ten behoeve van 
slechtzienden? Is deze nog steeds allee maar op het stadskantoor 
aanwezig zo ja waarom is dat?  

4. Is het college bereid om als deze toegankelijkheid nog niet goed genoeg 
blijkt, dit zo snel mogelijk op te pakken zodat onze democratie voor 
iedereen toegankelijk is? 

 

2. John van der 
Net - VVD 

Overlast Short 
Stay Facility 

In het AD van maandag 13 november staat dat een woning in de Short Stay 
Facility (SSF) in Wielwijk een maand wordt gesloten omdat er wapens en 
drugs waren gevonden. De bewoners in Wielwijk hebben tijdens onze 

 



straatbezoeken aangegeven ernstige last te hebben van de bewoners van de 
SSF. Er hangen mensen in portijken, bijv. bij de tandarts aan de Van 
Kinsbergenstraat en sommigen gaan ook langs deur om te bedelen of ze 
bedelen bij het winkelcentrum. De Dordtse VVD maakt zich ernstig zorgen om 
de veiligheid en de leefbaarheid in de genoemde buurt. 
 
1. Waarom is in het beschreven geval maar sprake van sluiting voor 1 

maand i.p.v. normaal 3 maanden? 
2. Is het College bekend met de ernstige overlast die de mensen in Wielwijk 

ervaren vanuit bewoners van de SSF?  
3. Zo ja, wat zijn de maatregelen die worden genomen om de overlast te 

beperken? 

3 Leo Damen - 
PvdA 

Lantaarnpalen 
bij Weizigt 

In het Weizigtpark langs het pad parallel aan de Mauritsweg tussen de 
hoofdingang van het Weizigtpark en de hoofdingang van de Thureborgflat zijn 
deze week de lantaarnpalen verwijderd. De aanwezige uitvoerder van de 
werkzaamheden meldde dat deze lantaarnpalen niet zullen worden 
vervangen. Bezoekers van het Weizigtpark meldden het volgende: het niet 
terugplaatsen van de lantaarnpalen was bedoeld om de route waar ze 
verwijderd zijn minder veiliger te maken zodat ’s-avonds en ’s-nachts mensen 
die het station aan de achterzijde verlaten en andere passanten gestimuleerd 
worden de brede hoofdpaden te volgen en niet de route waar de 
lantaarnpalen nu verwijderd zijn. 
Vragen:  
 
1. worden de lantaarnpalen langs het pad parallel aan de Mauritsweg tussen 

de hoofdingang van het Weizigtpark en de hoofdingang van de 
Thureborgflat niet teruggeplaatst? 

2. indien de eerste vraag bevestigend wordt beantwoord, was het niet 
terugplaatsen van de lantaarnpalen langs het genoemde pad expliciet 
opgenomen in het aan de gemeenteraad gepresenteerde plan voor de 
herinrichting van het Weizigtpark, zo nee waarom niet? 

3. is het motief van het niet terugplaatsen het minder veilig maken van de 
genoemde route met als doel mensen te stimuleren andere routes door 
het park te volgen?  

  



4. als de derde vraag bevestigend kan worden beantwoord, is het college 
met ons van mening dat een dergelijke handelswijze bizar en extreem 
bevoogdend is? 

 


